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Vergaderingen De CR NAH/LG vergaderde in 2024 8 keer

2 van deze vergaderingen waren themabijenkomsten. Thema's waren de 

nieuwbouw Boschmeersingel (gast Stefan Verrijt) en Zorgtechnologie 

(gast Bram Paridiaans)

Gespreksonderwerpen

Tijdens alle vergaderingen werd gesproken met de zorgdirecteur.

Onderwerpen van gesprek waren: het rookbeleid (na een mail van een bewoner op een locatie), de 

maaltijdvergoeding en de manier waarop het op locaties geregeld is. Er is gesproken over de schoonmaak. Er 

werd gesproken over verbouwingen en nieuwbouw. Over een onderzoek naar de doorontwikkeling van de 

AC's was een gesprek. En over de sluiting van AC Someren werd advies gegeven. De cliëntenraad was 

betrokken bij de aanname van de nieuwe zorgdirecteur. En de clusterleiders stelden zich voor en vertelden 

over hun eerste ervaringen in deze functie. Vaker werd ook gesproken over het personeel, de inzet van 

ZZPers en de zorgen over de zorg op diverse locaties.

Werkbezoek en contact met de achterban



De cliëntenraad ging op bezoek bij de locatie Someren. De afdeling Someren vierde dit jaar een 

jubileum. Samen met de bewoners werd koffie gedronken, gesproken over de locatie en was er een 

rondleiding. 

De voorzitter en de zorgdirecteur gingen samen naar de woonlocatie in Schijndel. Daar sloten zij aan 

bij een bewonersoverleg. Kennismaken, vertellen over de cliëntenraad en horen wat er leeft op de 

locatie. De bijeenkomst werd zeer positief ervaren.  

Betrokken bij projecten en samenwerkingen

Bij de nieuwbouw Boschmeersingel in 's-Hertogenbosch zijn enkele leden betrokken bij diverse 

werkgroepen waaronder inrichting. Met regelmaat wordt ook in de cliëntenraad te stand van 

zaken teruggekoppeld. 

Een van de leden is betrokken bij de afspraken en evaluatie met het schoonmaakbedrijf rondom 

de schoonmaak op de locaties. 

In de samenwerking tussen de verschillende raden waren enkele leden betrokken bij de aanzet 

voor de evaluatie van de medezeggenschap en bij de onderlinge communicatie tussen de raden. 

Een aantal raadsleden sloten aan bij de verbindingsdagen waar zij informatie ophaalden over een 

aantal belangrijke thema's. De raadsleden vinden het leuk dat hier een gemengde groep 

betrokkenen aan deelneemt.

Een aantal van de raadsleden deed mee aan de scholing met als onderwerp de inhoud van de 

WMCZ (Wet voor medezeggenschap van cliënten in zorg)

In 2025 wil de cliëntenraad: 

De cliëntenraad wil de volgende onderwerpen  zijn op de agenda in 2025: Kennismaken met de 

clusterleiders (die er afgelopen jaar niet zijn geweest), een verdere uitleg over de de voortgang van 

de transitie ZZP’ers, een kennismaking met de nieuwe manager M&O en het ziekteverzuim en 

stabiliteit in de teams. 

Contact? 

Ben je bewoner van een locatie in de regio of maak je gebruik van dagbesteding en heb jij 

onderwerpen die besproken zouden mogen worden in de cliëntenraad, laat het ons weten! 
interesse om aan te sluiten vanuit jouw locatie of gewoon een vraag? Je kunt de cliëntenraad 

bereiken via: clientenraad.nahlg@swzzorg.nl. 




